
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
30. 9. 2019 

Masarykova kolej 

Zápis provedl: Tomáš Pokorný 

Prezenční listina je přílohou. 

Začátek zasedání 19:08  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s jím navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 

1) Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 
min.) 

2) Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 3 min.) 
3) Ingo z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.) 
4) Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
5) Projednání stanov externího klubu AVC ČVUT (vede: zástupce AVC ČVUT, typ: 

informace + diskuze, čas: 5 min.)  
6) Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace + diskuze, čas: 30-60 min.) 

a. Připravované akce 
b. Proběhlé akce 
c. Finance Centrály 
d. Provozní náklady 

7) Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
8) TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 

Usnesení 2019-09-01:  
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán do            
konference Parlamentu SU ČVUT dne 29. 9. 2019.“ 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
AVC ČVUT (M. Hošna): jsem tady nový (smích), S. Jeřábek: Kolik jsi za svoje působení v SU 
absolvoval zasedání Parlamentu. M. Hošna: Hodně. 

Buben (R. Štolfa) – také tady nejsem úplně nový. S. Jeřábek: upozorňuje, že mandát 
nástupce padá, když padne mandát delegáta.  

3 Informace z klubů 
Silicon Hill (J. Rubáš): Přes léto jsme toho stihli hodně, proběhlo SNT na Slovensku,              
kterého se zúčastnil i Pavel Valach. SNT je setkání německých, francouzských,           
slovenských a českých klubu, co dělají podobné věci jako my. Za rok se SNT plánuje ve                
Francii, čímž se možná budou chtít zúčastnit i ti, co dosud nechtěli. Předělali jsme logo na                
parkovišti na Strahově, což děláme každé 2 roky a letos k tomu byla i kampaň na FB.                
Přestěhovali jsme serverovnu. Přeschválili jsme rozpočet – částka zůstala stejná jen došlo            
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k přeškatulkování zbylých peněz z proběhlých akcí. Letos novinkou je akce Poznej Strahov           
- vezmeme prváky a protáhneme je po našich projektech a sekcích, které děláme. Probíhá              
školení registrátorů, používáme nové registrační formuláře a pevně doufám, že je používáte            
všichni. Pro prváky připravujeme Akci prvák. Účastnili jsme se Kampus Festu, kde naše             
AVC dělalo studentskou stage a v naší režii byly i 2 stage na SOA. Dnes probíhají první                
taneční. 
 
Masařka (V. Vlčák): Měli jsme prázdninový režim, připravujeme Nakolejení. 
 
Buben (R. Štolfa): Minulý semestr nám nečekaně zrušili celkovou rekonstrukci. Přes léto            
tedy proběhla rekonstrukce cca 20 pokojů, dali nám nové sporáky, skříně, zahájili jsme             
rekonstrukci ethernet sítě, vyměnili switche, bezdrátová síť je ve stavu klinické smrti.            
Neuděláme s tím nic, dokud nebudeme vědět jak to bude s rekonstrukcí koleje dále. Chtěl             
bych se dohodnout na ZZSVS a udělat separátní setkaní s panem kvestorem Boháčkem. 
 
Čajovna (D. Krisztof): O prázdninách jsme nefungovali, už fungujeme, máme vymalovány           
některé prostory, budou ochutnávky a cestovatelský večer. 
 
AVC ČVUT (M. Hošna): Přes prázdniny a na začátku semestru jsme streamovali a natáčeli              
různé věci – Engineers Prague a ULLH, Vítejte na ČVUT a 360° stream z DJ Contestu před                
Vítáním. Přemýšleli jsme, co bude dál až jsme změnili Předsedu a stanovy. 
 
Sincoolka (L. Bureš): Máme nového předsedu je jím David Folwarczný, který ale bydlí na              
dejvické koleji, a ne na Sinkuleho koleji. Nechceme lidem krást sny a dětství a tak jsme                
přešli na ne jednorázové kelímky, na FB máme design, co vyhrál výběrko. Vyjednali jsme              
s vedením, že v každé kuchyňce máme nádoby na tříděný odpad. Pojedeme na výjezdní            
zasedání, kde chceme řešit personální krizi, máme nové letáky, každou středu u nás bude              
křesťansky kroužek. Dnes máme infovečer a ve středu bude párty. 
 
Engineers Prague (A. Příhoda): Přes léto jsme rozhodně prázdninový režim neměli,           
kdybych měl vyjmenovat vše, co se u nás událo, jsme tu do zítra. Ve zkratce: vystoupili                
jsme z evropské ligy, založili jsme vlastní českou hokejovou ligu, napojili jsme se na silné              
partnery, za pomoci AVC ČVUT udáváme úroveň ligy v rámci streamu, léto bylo náročné.             
Mohu říct, že všechno, co se mělo podařit se povedlo. I díky SU máme novou kancelář,                
nedávno jsme smetli UK v prvním kole ligy kam na Bitvu o Prahu přišel plný stadion lidi,                
díky klukům ze ZaČVUTění šel velký průvod od NTK. V pátek máme volnočasovou akci –             
turnaj ve fotbale s partnery. Probíhají jednání se Spartou, kde by mohla vzniknout            
spolupráce s námi. Proběhly volby do Představenstva, ale změnilo se obsazení pouze           
jedné pozice. Změnou stanov se také prodloužilo funkční období Představenstva. 
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FIT++ (M. Němec): Měli jsme prázdninový režim, začátkem semestru bude vítaní prváku,            
grilovačka před fakultou a vítaní do studentského života, byl Hello Fit, přišlo cca 300 lidí a                
AVC ČVUT děkujeme za zprostředkování streamu. Vysvětlovali jsme prvákům, jak bude           
probíhat studium a večer jsme měli grilovačku na SH. 
 
BEST (V. Marešová): Pořádali jsme letní kurz na téma biomedicínské inženýrství na FEL a              
FBMI. V měsíci říjnu jsme měli různé PR stánky v kampusu i jinde. V listopadu pořádáme             
soutěž EBEC – budete zvaní. 
 
STOH (O. Rybola): Měli jsme prázdniny, kdy bylo otevřeno jen středy. Párkrát jsme             
uspořádali jsme i extra víkendové hraní, založili jsme si diskord, kde nás na webu můžete               
kontaktovat a je to rychlejší komunikace oproti mailu. Čekají nás nové volby. Bude nové              
představenstvo a nový předseda. Budeme pořádat scrabblové úterky. 
 
eFDrive (V. Macháček): Pořádali jsme akci Letní nádražky kde jsme dávali kde všude             
jezdíme. Výherce měl 61 nádražek. Seznamováku Uzel se zúčastnilo se pres 100 nových             
prváku, které jsme informovali jak se žije na fakultě. Dělali jsme procházky pro ISIC. 
 
IAESTE (A. Deleut): Přes léto jsme se starali o zahraniční stážisty. Každý týden jsem dělali               
bowling nebo paintball. Akce Prague Challenge se zúčastnilo přes 200 stážistů z celé            
Evropy. Organizovali Maltu, kde bylo 201 prváků, od zítra máme nový board. Organizujeme             
veletrh iKariéra.  
 

4 Info z AS ČVUT 
J. Šebák: Děkuji za slovo, chci se představit. Jmenuji se Jozef Šebák a jsem tu poprvé. Jsem 
delegát za AS, předseda studentské komise AS. Do parlamentu jsem nechtěl, dostali mě sem 
Jeřábek s Farníkem a kolegou Pokorným, ale samozřejmě nikdy neodstoupím. Nějakou 
zkušenost se studentskými spolky mám. Budu mít šťouravé dotazy, budu se ve všem vrtat.  

Minulou středu proběhlo zasedání AS ČVUT. Rektorem byla předložena novela volebního 
řádu, kterou vypracovali studenti. Novela zkracovala mandát studentských senátorů na 2 roky. 
Největší změnou by bylo, že volby by ve studentské části probíhaly každý rok, kde by se volil 
jeden ze dvou studentských senátorů za každý volební obvod. Cílem předložených změn bylo 
zvýšit povědomí o AS a zvýšit aktivitu studentských senátorů. Bohužel změna neprošla, 
protože byla potřeba absolutní většina a protože je před koncem volebního období, v AS 
ČVUT nejsou obsazená 2 studentská místa (FEL a FD).  

Řešila se spolupráce s GE Aviation. Babiš navštívil v USA výzkumné laboratoře GE a 
pravděpodobně se také jednalo o podpoře spolupráce s ČVUT. 

Senát později nebyl usnášeníschopný, a proto se bude elektronicky hlasovat o koupi 
Fragnerovy galerie, v areálu Betlémské kaple. Měli bychom se vyjadřovat k harmonogramu AR 
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2020/21, který bude obdodný jako letos, tudíž i v příštím roce by se mělo začínat poslední 
týden v září. Opadl člen komise za FSP. Rezignoval Standa Jeřábek z důvodu, že již v komisi 
je z titulu své funkce prezidenta a bude se volit nový zástupce AS ČVUT. 

M. Hošna: Je v plánu zkusit předložit návrh Volebního řádu znovu?  

Pokud chceme rozumně vyhlásit volby a zvolit volební komisi, tak se už novela nestihne 
předložit, protože by ji ještě muselo zaregistrovat MŠMT. Pokud další senát bude chtít a 
schválí nový Volební řád, tak tento systém bude fungovat nejdříve za 3 roky. 

5 Projednání stanov externího klubu AVC ČVUT 
M. Hošna: Přes prázdniny jsme řešili, že současné stanovy úplně nevyhovují. V nových 
stanovách jsme uvedli, že statutárním zástupcem je předseda, zrušili jsme kontrolní výbor a 
smazali půlku stanov, která byla zbytečná. 

S. Jeřábek: Ano, kontrolní orgán není povinný. 

M. Hošna: Máme nového předsedu, kterým je Adam Štys. Kuba Křenek se v pátek oženil, 
tedy už není předseda, ale je ženatý.  

J. Rubáš: Proč oproti starým stanovám chybí článek č. 4 Odměňování členů? 
M. Hošna: Protože teď na to není shoda, prozatím musí vše rozhodovat organizační výbor, 
časem na to bude předpis. Kvůli velkým akcím nám tento princip ze starých stanov neseděl.  

J. Šebák: Proč v rejstříku není zapsaný nový předseda? 
M. Hošna: Bývalý a současný předseda to řeší. 

M. Hošna: Kde je napsáno, že máme stanovy poslat parlamentu? 
S. Jeřábek: Je napsáno ve stanovách, že Parlament stanovy projednává tak dává logiku, že 
je máte poslat. 

M. Hošna: Chtělo by udělat pořádek v dokumentech na webu. 
S. Jeřábek: Dokumenty máme přehledně na wiki. 

S. Jeřábek: Stanovy jen projednáváme, nejedná se o schválení Můžeme rozhodnout vyloučit 
klub. Rozhodně ne dnes, udělali bychom to podobně jako když přijímáme, s předsedou atd. 

 

6 Info z Centrály 
 

a) Připravované akce: 

31.10. se bude konat Hokejová Bitva 

8.-10. listopadu bude výjezdní zasedání pod Blaníkem. Bude z poloviny zaměřené na 
komunikaci a sociální sítě, z poloviny na prohlubovaní spolupráce a stmelovací a aktivity. 
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Budeme posílat email s tabulkou. Jsou nějaké námitky? Jiný termín nemůžeme najít. 

Od 11. do 13. října spoluorganizujeme výjezdní zasedaní studentských unii napříč ČR, 
Kdybyste chtěli zájem lidi poznat, přijďte na zápas Engineers, kde budeme mít jídlo. 

Workshopy: Pošleme v blízké době doodle, rádi bychom věděli, jaké workshopy vás zajímají 

Vánoční večírek: máme naplánovaný na 3.12. Měníme lokalitu na klub Mandragora kousek od 
Náměstí Míru. Máme výbornou dopravní dostupnost. Na starosti to má Ivča Dvořákova, 
Standa si prohlédl místo. A. Příhoda si stěžuje, že následující  den učí.  

Měli byste zájem o lístky až na místě, nebo bychom mohli udělat převod peněz mezi kluby, 
případně lze lístky prodávat v předprodeji na parlamentu. Parlamentu by se líbilo, když by si 
kluby mohly koupit lístky pro aktivní lidi. S. Jeřábek: To mi jako důvod stačí na příštím 
zasedání předložíme ekonomickou činnost s tímto návrhem. 

 

b) Proběhlé akce: 
 

Vítejte na ČVUT, Kampus Fest, SOA. Poděkování klubům, které se účastnili Kampus Festu. 
Prezident slíbil, že představí výsledky rozpočtu až bude mít konkrétní čísla. Víme, že Vítaní 
bude problém, protože přišlo méně lidí, než jsme čekali. Aleš: Čím to může být? Standa tím že 
jsme tam měli jen DJ a minule přitáhla lidi kapela PSH. 
 
Poprvé bylo ZaČVUTění, což je na poměry SU neobvyklá akce, která se ale zvládla, klobouk 
dolů před klukama, co to zvládli. Máme pozitivní ohlasy. Vyúčtovaní akce vychází ziskové na 
200 tisíc, ale kempu neodvádí DPH, čímž ZaČVUTění bude mít vysoké provozní náklady z 
DPH. Ty odečteme od provozních nákladů pro kluby. Zbytek peněz bych rád nechal centrále, 
protože máme problém s cashflow.  
 
 
c) Finance Centrály 
 
S. Jeřábek: Až 10. záři jsme byli schopni rozpočítat provozní náklady a požádat předsedy o 
zaslání peněz. Standa zdůrazňuje, že zvlášť v létě je potřeba odevzdat hlášeni včas protože 
Centrála nemůže fungovat bez peněz zvlášť, když začátkem semestru máme náročné akce. 
 
S. Jeřábek: Rád bych se zeptal na váš názor k převedení částky zhruba 200 000 Kč z rezervy 
na účet centrály jako polštář na krytí nákladů na akce, když dorazí peníze od klubů později. 
 
J. Rubáš:  Mně se ta myšlenka líbí. 
S. Jeřábek: Myšlenka vznikla včera na schůzi centrály. 
 
J. Šebák: Vy jste platili faktury neplátcům DPH. S. Jeřábek: Ano převážně. Celkové náklady 
byly 750 tisíc a z většiny této částky na straně příjmů odvedeme velké DPH. 
 
J. Šebák: Co hodláte dělat, aby se to neudělalo tajně a bylo to někde podchyceno. 
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S. Jeřábek: Hodlám si to nechat schválit Parlamentem. 
 
J. Šebák: Kolik z vás ví, že CEN má dluh vůči Masařce? Já se bojím že se zapomene, že byly 
převedeny peníze z rezervního fondu na účet centrály. Zvláště při předávání funkcí se na to 
zapomene nebo se to utají. Standa: Nemohu se zaručit za nikoho v této místnosti, že by to 
neutajil. 
 
M. Hošna: Nemělo by se nějak lépe nastavit? Jak funguje financování CEN SU? Standa: Od 
toho by měla být kontrolní komise.  
Standa: Transparentní účet rozhodně neuděláme, protože byste se v tom ztratili. 
 
J. Rubáš: Vyřešil by se sdílený set. Technické řešení lze udělat přes FIO API.  
 
A. Příhoda: Prezident by mohl dát zavázek, že na konci svého funkčního období vrátí peníze 
zpátky do fondu rezervy. 
 
J. Rubáš:  Nemáme nic, jak zařídit, aby ty peníze chodily včas. Sila není řešení. 
 
J. Šebák: Mohl by se aktualizovat IP a v případě, že kolejní kluby do nějaké doby nepošlou 
odvody, Prezident si přenese peníze ve výši odvodů z rezervy, informuje parlament a do 
nějaké doby peníze vrátí. Pokud kluby do té doby odvody nezaplatí, tak si je Prezident odvede 
na centrální účet sám. 
 
J. Rubáš: Já si myslím, že dynamické řešení je kostrbaté. Líbí se mi úprava polštáře od 
Aleše. Je to zbytečně moc toků peněz.  
 
M. Hošna: Líbí se mi J. Šebáka řešení, které má dodatečný efekt a donutí kluby. Polštář 
neřeší příčinu. Standa souhlasí. 
 
O. Surnin: Nejde to nastavit na automaticky, aby se peníze poslaly. 
S. Jeřábek: Bohužel nejde. Já vám do financí hrabat určitě nechci, ale jsem za to zodpovědný 
a kdyby bylo třeba, udělám to. 
 
J. Šebák: Evidentně tady něco nefunguje a nefunguje to dlouho. Snažíme se vymyslet nějaký 
polštář, aby kluby dostaly více času na nezaplacení. Co dělaji kluby s členy, kteří si včas 
nezaplatí členské příspěvky? 
 
M. Hošna: Vzpomínám si, když se schvaloval předpis o obvodech. Kluby byly proti trestaní. 
My můžeme trestat, ale kluby nás mohou blokovat. Polštář řeší problém peněz. Pokud si 
Centrála dovolí sáhnout na peníze klubu, je to politický problém. 
 
J. Šebák: Jsem nováček ale zavzpomínám: V květnu 2015 když se pozastavil klub 
Pod-O-Lee, bylo důvodem pozastavení mimo jiné to, že nebyly odvedeny odvody. Pokud 
chceme dojít k tomu, že když nedojdou odvody od klubu, budeme klub pozastavovat, 
můžeme, ale problém je, že pak vše řeší centrála a přidělává si tak práci. 
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S. Jeřábek: Vyzkouším, jak bude fungovat poloveřejný lynč i když je to proti mým zásadám.  
 
 
d) Provozní náklady  
 
S. Jeřábek: Za poslední dobu se zvyšuji provozní náklady. Nájem kanclu je konstantní, 
právník a účetnictví také konstantní, ale zvyšují se daně, hlavně daň z přidané hodnoty. 
Vzniká to tak, že platíme neplátcům DPH, nebo platíme za to, co nejsou daňově uznatelné 
náklady, proto jsem na minulý parlament přišel s tím, že by se na dani mohly podílet i zájmové 
kluby. Danily by se příjmy zájmových klubů. Naprostá většina kolejnich klubu vybírá členské 
příspěvky, což jsou daňově neuznatelné náklady. Druhou variantou je nedanění příjmů, ale 
věci, které je tvoří. V zájmových klubech a v Centrále by se nedanily příjmy, ale náklady 
zaplacené neplátcům DPH a náklady, které nejsou daňově uznatelné (zjednodušíme na 
potraviny a alko a nealko nápoje). K tomu chci svolat schůzi všech, koho to zajímá + 
legislativní skupinky.  
 
J. Šebák: Myšlenka se mi líbí. Ale chybí mi tam řešení problému kladného hospodářského 
výsledku. S. Jeřábek: Ten zisk je tvořen daňově neuznatelnými náklady. J. Šebák: Nejen tím. 
S. Jeřábek: Nemyslím si, daň skrz SU je daň z příjmu právnické osoby. 
 
M. Hošna: Proč neaplikovat na kluby tu daň tak jak je. Nechat odvést klub DPH. S. Jeřábek: 
Je to dost nepredikovatelné pro kluby.  
 
M. Andrýsek: Nedokáži si představit, co to pro mě znamená. S. Jeřábek: Reálně to 
znamená, že byste danili 5 %, protože využijeme neskokový a pomalý nárůst. Ve chvíli, kdyby 
se počítaly příjmy, tak je to všechno, co se zaplati mimo členské příspěvky. Když zaplatíš 
plátci, tak daň se z provozních nakladu odečte. 
 
M. Hošna: Naprostá většina lidí u peněz v SU neví, jak funguje daňový systém ČR a vlastně 
tím ovlivňují kolik má SU peněz. 
 
S. Jeřábek: Rozpočet pro tento rok: rozpočtovaly jsme příjmy na 525 tisíc. Realita je 513 919 
Kč. Tímhle se ubírá polštář, který Centrála SU má. Příští parlament dojde k preškatulkování v 
rozpočtu. Rádi bychom zachovali 525 tisíc, ale přesuneme peníze z projektu které byly 
ukončeny. Fond prezidenta je vyčerpaný cca z poloviny.  

 

 

7 Různé 
1) S. Jeřábek: Počítáte s parlamentem 16. 10. na Kladně? Spojíme to se společným 

tripem vlakem.  
2) S. Jeřábek: Vyzývám, abyste zvážili svoji kandidaturu do AS, protože je potřeba tam 

mít aktivní lidi. Klidně si do kandidátky napište že jste z SU a děláte dobré věci, dejte si 
to do své charakteristiky, ale prosím nedělejme unijní kandidátky. 
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3) J. Rubáš: Za RSS jsem rád, že je tady spousta delegátů. Prosím, aby jste se v klubu 
zeptali, jestli vám chodí maily z RSS. Například Podolí nás asi ignoruje a nečte emaily. 
Pozítří proběhne ZZSVS, ještě budu obvolávat zástupce, co se neozvali. Bude se řešit 
pravidelné zdražování kolejného o odhad inflace. Zatím proběhla schůzka J. Rubáš, J. 
Šebák, T. Drábek, S. Jeřábek a kvestor ČVUT. Potřeboval bych, aby tam někdo z vás 
také chodil. 

4) J. Rubáš: Jak jste na tom s aplikací nových registračních formulářů? Pokud je 
nepoužíváte, začněte co nejdřív. Pospěšte si s donesením registračních formulářů na 
Strahov. Jak jste s aplikaci interního předpisu na kamerový systém? Termín 1.10.! 
Pokud kamerový systém nemáte netýká se vás to.  

5) A. Příhoda: Na ZaČVUTění dělali Engineers soutěž o létaní helikoptérou. Byl tam 
kameraman z nějakého AVC a mě zajímá, jestli už je hotové video. Ideálně bych to 
potřeboval sestříhat do pátku. 

6) A. Příhoda: Zúčastníte se páteční akce – fotbal? S. Jeřábek: Obepíšu fotbalisty a 
Parlament a dám do zítra vědět. 

7) J. Rubáš: mám za sebe: pozvání na Linuxdays tento víkend na FITu.  

 

Konec zasedání 21:31 

 

Zapisovatel: Tomáš Pokorný 

Ověřovatel: Stanislav Jeřábek 
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